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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen adományt és mekkora értékben utasított vissza
az elmúlt két évben a Szigetvári Kórház? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt hónapokban több olyan eset is nyilvánosságra került, amelyben az állami fenntartású 
kórház adományt utasított vissza. Ezen adományok jellemzően magánszemélyektől érkező ápolási 
eszközök, vagy éppen a szülőknek a kezelt gyermekeikkel való ott tartózkodást biztosító ágyak 
voltak. Minden esetben az adomány számottevő értékű volt, és a kórházban meglévő valós hiányt 
kívánta pótolni.

Mindezekre tekintettel szükségesnek tartom, hogy az Állami Egészségügyi Ellátó Központ (ÁEEK) 
fenntartásában lévő egészségügyi szolgáltatók vonatkozásában megvizsgálásra kerüljön, hogy a 
kérdésben érintett egészségügyi szolgáltató utasított-e vissza adományt az elmúlt 2 évben. Ha igen, 
akkor mit utasított vissza és milyen értéket képviselt ezen felajánlás.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésben várom Miniszter úr megtisztelő válaszát:

Milyen adományt és mekkora értékben utasított vissza az elmúlt két évben a Szigetvári 
Kórház? 

Milyen indokkal tette ezt az intézmény? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 28.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György



országgyűlési képviselő

1


